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内容概要

　　《英语听力入口2000》是供高等院校英语专业学生使用的听力课教材（张民伦主编，华东师范大
学出版社出版），该套教材是在原来《英语听力入门》教材的基础上，根据社会的发展和教学改革新
形势的要求，引进全新的听力素材，进一步加强对学生认知水平和听力技能的训练。
　　《英语听力入门2000》的听力材料基本取自于英美原文材料，涉及的知识面相当宽泛，新名词和
新用法层出不穷，故许多学生和教师在使用时感到有一定的难度，学习起来也有一定的困难。
为帮助广大英语专业学生和英语学习爱好者更好地学习和理解这套教材，我们特编写了其配套材料—
—《英语听力入门2000学习指南》。
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作者简介

张鑫友，教授，是我国外语界著名学者、考试辅导专家，中国教育家协会理事、香港国际教育中心研
究员，长期从事语言学、语法学、测试学研究。
他分别在商务印书馆等出版社出版了英语著作100余部；在上海外国语大学学报《外国语》等刊物上发
表了学术论文近百篇，多篇被美国《世界
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章节摘录

　　Education has acquired a kind of snob value in modem times. We areno lorcerr co,atent to be honest
craftsmen skilled at our work through yearsof patient practice. Nowadays if we want to get a decent job, we have
tohave a piece of paper. If we want to get promotion in even a humblest job,we have to obtain a certificate or a
diploma first. We may know that wewili be better at the job than the man with the paper qualifications, but
ourexperience and practical skills are regarded as relatively unimportant."Johnson wouldve been a manager, by
now if hed taken the trouble to geta degree," his colleagues say. "Hes a clever man, he couldve doneanything if hed
had a proper education. " I wonder if, as time goes on, weshould discover that many people whose practical
experience and abilitywould have been enormously useful to their employers have been rejectedon the ground that
they are insufiqciently qualified. Would it not be betterto allow people to become expert in a way most suited to
them rather thanoblige them to follow a set course of instruction, which may offer noopportunity for them to
develop skills in which they wouldre becomeexpert if left to themselves？
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